

សេចក្តីប្រកាសព័ត៌មាន

ទីក្រុងឡងប៊ិច
ការិយាល័យព័ត៌មានសាធារណៈ
៤១១ ដប្យូមហាសម្រុ,
ឡងប៊ិច, CA ៩០៨០២

៤/៨/២០២០

សម្រាប់សេចក្តីប្រកាសព័ត៌មាន បន្ទាន់ លេខ ០៤០៨២០

ប្រធានបទ៖

ទីក្រុងឡងប៊ិចផ្តល់ព័ត៌មានថ្មីៗស្តីពីសមត្ថភាពនិងការផ្គត់ផ្គង់មន្ទីរពេទ្យ

ទំនាក់ទំនង៖

មជ្ឈមណ្ឌលព័ត៌មានរួមទីក្រុងឡងប៊ិច
៥៦២.៥៧០.NEWS (សំរាប់ការសាកសួរព័ត៌មានតែប៉ុណ្ណោះ)
jic@longbeach.gov (ការសាកសួរព័ត៌មានតែប៉ុណ្ណោះ)
ធនធាន៖សូមទូរស័ព្ទមកលេខ ៥៦២.៥៧០.INFO

ទីក្រុងឡងប៊ិចរដ្ឋស៊ីឡងប៊ិចកំពុងផ្តល់ព័ត៌មានថ្មីៗស្តីពីសមត្ថភាពមន្ទីរពេទ្យបច្ចុប្បន្នជាផ្នែកមួយនៃកិច្ចខិតខំប្រឹងប្រែងរបស់ខ្លួនដើម្បីរក្សាព័ត៌មានសាធារណៈអំពីការឆ្លើយតបរបស់ខ្លួនចំពោះអេដអាយអាយ ១៩ ដែលគេស្គាល់ថាជាជំងឺសរសៃឈាម។

លោកអភិបាលក្រុង Robert Garcia បានមានប្រសាសន៍ថា “យើងកំពុងតាមដានយ៉ាងដិតដល់នូវសមត្ថភាពក្រែមន្ទីរពេទ្យរបស់យើងនិងធ្វើអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលយើងអាចធ្វើបានដើម្បីពង្រីកវា” ។ យើងមានសំណង់ដែលមានភាពជាដៃគូរឹងមាំជាមួយមន្ទីរពេទ្យកំបន់ឡងប៊ិចដែលបានសម្របខ្លួនទៅនឹងភាពបន្ទាន់នៃសុខភាពសាធារណៈនេះយ៉ាងឆាប់រហ័ស។

គិតត្រឹមថ្ងៃទី ៧ ខែមេសាឆ្នាំ ២០២០ ដៃគូសហគមន៍ថែទាំសុខភាពឡងប៊ិចរួមមានមជ្ឈមណ្ឌលវេជ្ជសាស្ត្រមហាវិទ្យាល័យមជ្ឈមណ្ឌលវេជ្ជសាស្ត្រក្នុងកំបន់ប៊ិចលែនមជ្ឈមណ្ឌលវេជ្ជសាស្ត្រចងចាំឡងប៊ិចមជ្ឈមណ្ឌលវេជ្ជសាស្ត្រឡងប៊ិចសម្រាប់មន្ទីរពេទ្យកុមារនិងស្ត្រីនិងមជ្ឈមណ្ឌលវេជ្ជសាស្ត្រអាចមានបុគ្គលិកច្រើនជាង ក្រែចន្ទន ១៥០០ ដែលរួមបញ្ចូលទាំងការកើនចំនួនក្រែជាង ៤០០ ក្រែ។ មន្ទីរពេទ្យវាលថ្មីនៅឡងប៊ិចសង្ឃេនផ្តល់ជូនក្រែ ១០០ បន្ថែមទៀតប្រសិនបើពួកគេត្រូវការ។ នេះកំណត់ឱ្យការកើនឡើងក្រែមន្ទីរពេទ្យជាង ៥០០ ពីកម្រិតមុនអាយុឱ្យ -១១ ។ ចំនួនទាំងនេះផ្អែកលើបុគ្គលិកដែលមានហើយអាចផ្លាស់ប្តូរតាមពេលវេលាអាស្រ័យលើការវិវត្តនៃវិបត្តិសុខភាព។

លើសពីនេះទៀតឡងប៊ិចបានចាត់វិធានការដូចខាងក្រោមដើម្បីគាំទ្រដល់បុគ្គលិកសុខាភិបាលជួរមុខដែលកំពុងប្រយុទ្ធជាមួយអាយុឱ្យ -១៩៖

- ភ្ជាប់ដោយផ្ទាល់នូវមន្ទីរពេទ្យទាំង ៧ ទៅមជ្ឈមណ្ឌលប្រតិបត្តិការបន្ទាន់របស់ក្រុងសម្រាប់ការគាំទ្រខាងដឹកនាំសាស្ត្រ។
- បានបង្កើតផ្នែកព័ត៌មានសមត្ថភាពមន្ទីរពេទ្យប្រចាំថ្ងៃសម្រាប់មន្ទីរពេទ្យទាំង ៧ ដែលឃ្លាំមើលរបៀបដែលមន្ទីរពេទ្យនីមួយៗកំពុងធ្វើនិងអនុញ្ញាតឱ្យមជ្ឈមណ្ឌលប្រតិបត្តិការបន្ទាន់ជួយគាំទ្រពួកគេក្នុងករណីមានអ្នកជំងឺលើសចំណុះ។

- បានគាំទ្រការបើកមន្ទីរពេទ្យសហគមន៍ចំនួន ១៥៨ គ្រែឡើងវិញដោយមានកិច្ចព្រមព្រៀងជាមួយប្រតិបត្តិករមីលីណារូបណ្តាញអិលធីអិន (MWN) ។ មន្ទីរពេទ្យនេះត្រូវបានគេរំពឹងថានឹងបើកដំណើរការក្នុងពេលឆាប់ៗនេះហើយបានជួលបុគ្គលិកជាង ១២៥ នាក់ដែលភាគច្រើនជាអតីតគិលានុបដ្ឋាយិកាមន្ទីរពេទ្យសហគមន៍អ្នកព្យាបាលរោគផ្លូវដង្ហើមអ្នកបច្ចេកទេសនិងបុគ្គលិកដទៃទៀត។ អ្នកខ្លះបានចាកចេញពីតំណែងផ្សេងទៀតដើម្បីចូលរួមក្នុងកិច្ចខិតខំនេះ

លើសពីនេះទៀតការផ្គត់ផ្គង់ខ្យល់ក្នុងតំបន់គឺគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់តម្រូវការបច្ចុប្បន្នប៉ុន្តែទីក្រុងកំពុងឃ្នាំមើលស្ថានភាពនេះយ៉ាងដិតដល់ហើយនឹងស្នើសុំការផ្គត់ផ្គង់បន្ថែមពីរដ្ឋប្រសិនបើចាំបាច់។

អ្នកផ្តល់សេវាវេជ្ជសាស្ត្រដែលត្រូវការឧបករណ៍ការពារផ្ទាល់ខ្លួនបន្ថែម (PPE) អាចស្នើសុំការផ្គត់ផ្គង់តាមរយៈគេហទំព័រ longbeach.gov/COVID19 របស់គេហទំព័រក្រោម “[ធនធានសម្រាប់អ្នកផ្តល់សេវាថែទាំសុខភាព](#)” ។

ទីក្រុងឡងប៊ិចបន្តធ្វើការជាមួយក្រុមហ៊ុន MWN និងក្រសួងសុខាភិបាលរដ្ឋកាលីហ្វ័រញ៉ាដើម្បីបើកមន្ទីរពេទ្យសហគមន៍ឡើងវិញ។ តម្រូវការក្នុងស្រុកទាំងអស់ត្រូវបានគេពេញចិត្តហើយ MWN កំពុងរង់ចាំការផ្តល់អាជ្ញាប័ណ្ណនិងវិញ្ញាបនប័ត្រពី CDPH ។

MWN គឺជាភាពជាដៃគូរវាងសហគ្រាសនៅតំបន់ប៉ាស៊ីហ្វិក ៦ ដែលត្រូវបានបង្កើតឡើងដោយលោក John Molina អតីតនាយកប្រតិបត្តិផ្នែកថែទាំសុខភាពរបស់ Molina ។ សាជីវកម្មមន្ទីរពេទ្យអេដស៊ីអេសដែលជាសាជីវកម្មមន្ទីរពេទ្យដែលកាន់កាប់ដោយឯកជនបង្កើតឡើងដោយយុំណាថានអ៊ី; និងការគ្រប់គ្រងបណ្តាញវេជ្ជសាស្ត្រដែលផ្តល់ការគាំទ្រផ្នែករដ្ឋបាលដល់ក្រុមគ្រូពេទ្យនិងគ្រូពេទ្យ។

អស់រយៈពេលពីរសប្តាហ៍កន្លងមកនេះបុគ្គលិកមន្ទីរពេទ្យសហគមន៍តាមដំណើរបស់រដ្ឋាភិបាល Gavin Newsom បានធ្វើការជាមួយទីក្រុងនិងរដ្ឋដើម្បីរៀបចំមន្ទីរពេទ្យដើម្បីផ្តល់គ្រែនិងធនធានបន្ថែមដើម្បីឆ្លើយតបទៅនឹងការរីករាលដាលនៃជំងឺអេដស៊ី - ១៩

។ មន្ទីរពេទ្យបានធ្វើការជាដៃគូជាមួយមន្ទីរសុខាភិបាលសាធារណៈកាលីហ្វ័រញ៉ា (CDPH) ដើម្បីរៀបចំមន្ទីរពេទ្យសម្រាប់ការផ្តល់អាជ្ញាប័ណ្ណ។ ក្នុងនាមជាដំណើរទស្សនកិច្ចចុងក្រោយរបស់ CDPH នៅថ្ងៃទី ៤ ខែមេសាមន្ទីរពេទ្យរំពឹងថាវានឹងអាចប្រើប្រាស់អាជ្ញាប័ណ្ណនិងត្រូវបានអនុម័តក្នុងរយៈពេលពីរបីថ្ងៃខាងមុខនេះ។ នៅពេលដែលការយល់ព្រមទាំងនេះមន្ទីរពេទ្យសហគមន៍នឹងចូលរួមជាមួយមន្ទីរពេទ្យតំបន់ផ្សេងទៀតនៅជួរមុខនៃការយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះអ្នករស់នៅនិងសហគមន៍។

អង្គការថែទាំចំនួន ១១ កន្លែងនិងគ្រែ៖ កាត់ ២៥ នៅមន្ទីរពេទ្យបានត្រៀមរួចរាល់សម្រាប់អ្នកជម្ងឺហើយមន្ទីរពេទ្យកំពុងពង្រីកសមត្ថភាពរបស់ខ្លួនយ៉ាងខ្លាំងដើម្បីត្រៀមអង្គការផ្សេងទៀតដើម្បីបំពេញតម្រូវការដែលរំពឹងទុក។ រដ្ឋក៏បានកំណត់ថាអ្នកជំងឺជាក់លាក់នៅក្នុងមណ្ឌលថែទាំដែលមានជំនាញគឺត្រូវការជាចាំបាច់ក្នុងការបញ្ជូនទៅមន្ទីរពេទ្យ។ មន្ទីរពេទ្យសហគមន៍កំពុងធ្វើការដើម្បីទទួលយកអ្នកជំងឺមួយចំនួននៅឡងប៊ិច។

មន្ទីររដ្ឋាភិបាលសហគមន៍សហគមន៍អ្នកស្រុកនិងអង្គការដទៃទៀតបានប្រមូលផ្តុំគ្នានៅពីក្រោយការខិតខំប្រឹងប្រែងរបស់មន្ទីរពេទ្យដោយមានការគាំទ្រយ៉ាងខ្លាំង។ មូលនិធិមន្ទីរពេទ្យសហគមន៍បានទទួលថវិកាប្រមាណ ៥០,០០០ ដុល្លារនៃការគាំទ្រជាសម្ភារៈអេកិអេសឧបករណ៍គ្រឿងផ្គត់ផ្គង់និងអំណោយជាសាច់ប្រាក់ដើម្បីគាំទ្រដល់ការបើកមន្ទីរពេទ្យឡងប៊ិចសហគមន៍ឡើងវិញ។ ថវិកាជិត ២ លានដុល្លារត្រូវបានចំណាយសម្រាប់ការរៀបចំធនធានយ៉ាងសកម្ម។

មន្ទីរពេទ្យសហគមន៍បានបើកនៅឆ្នាំ ១៩២៤ និងមានចំនួន ១០០% នៃបន្ទប់សង្គ្រោះបន្ទាន់ក្នុងប៉ុន្មានឆ្នាំថ្មីៗនេះប៉ុន្តែត្រូវបានបិទនៅឆ្នាំ ២០១៧ ហើយនឹងបើកដំណើរការវិញក្នុងពេលឆាប់ៗនេះ។

សម្រាប់ព័ត៌មានចុងក្រោយស្តីពីអាយឌីអាយ ១៩
ដែលមានព័ត៌មានលម្អិតអំពីអ្វីដែលក្រុងឡងប៊ិចកំពុងធ្វើដើម្បីការពារសុវត្ថិភាពដល់ប្រជាជនស្នាក់នៅ
កាន់គេហទំព័រ៖ longbeach.gov/COVID19 និងតាមដាន @LongBeachCity នៅលើហ្វេសប៊ុក ធ្វីតធ័រ និង
Instagram ។

សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែមរូបភាពវីដេអូនិងសេចក្តីប្រកាសអំពីអ្វីដែលកំពុងកើតឡើងនៅឡងប៊ិចសូមតាមដា
នយើងតាម [ហ្វេសប៊ុក ធ្វីតធ័រ](#) ។ [Instagram](#) និង [យូធូប](#) ។